
             Αλεξανδρούπολη 03/11/2023 

Ένωση Γονέων Μαθητών Δήμου Αλεξανδρούπολης   

Μακρυγιάννη Ευαγγελία 6936434718 (Πρόεδρος) 
Μανουσόπουλος Σάββας  6947892901 (Αντιπρόεδρος) 

Σύλλογος Γονέων & Κηδεμόνων 3ου Δημοτικού Σχολείου   

Πέσιος Ιωάννης 6940085199 (Πρόεδρος) 

 

ΘΕΜΑ: 3Ο Δημοτικό Σχολείο Αλεξ/πόλης                                  
                                                                      ΠΡΟΣ:          Δήμο Αλεξανδρούπολης (κ. Ζαμπούκη) 
                                                                                           Αντιδήμαρχο Παιδείας (κ. Βουρδόλη)  
                                                                                           Τεχνικές Υπηρεσίες Δήμου  
                                                                                           Σχολ. Επιτρ. Π/θμιας Εκπ/σης  (κ. Φωτοπούλου) 
 
                                                             Κοινοποίηση:        Δ/νση Π/θμιας Εκπ/σης Εβρου (κ. Βουρδόγλου) 
                                                                                          Δημοτική Επιτροπή Παιδείας (κ. Πετρίδη) 
                                                                                       3ο 7/Θέσιο Δημοτικό Σχολείο «Άγγελος Ποιμενίδης» 
                                                                                            Μέσα Μαζικής Ενημέρωσης  

 

Εκφράζουμε την οργή όλων των γονέων για την απαράδεκτη και τραγική κατάσταση στην 
οποία βρίσκεται το 3ο Δημοτικό Σχολείο, έπειτα από την μόλις μισής ώρας βροχή που έπεσε 
χθες στην πόλη μας. Κομμάτια της (πρόσφατα τοποθετημένης) ψευδοροφής ξεκόλλησαν και 
βρόχινα νερά πλημμύρισαν αίθουσες του σχολείου, με προβλήματα λόγω της εισροής υδάτων και 
στην ηλεκτρολογική εγκατάσταση.   

 
Δεν χωράει ο νους μας τι θα είχε γίνει αν η βροχή δεν είχε ξεκινήσει στις 14.00 αλλά 

νωρίτερα όταν τα παιδιά μας ήταν μέσα στις αίθουσες… 
Είναι απαράδεκτο οχτώ χρόνια τώρα που το Σχολείο ζητάει με επίσημα έγγραφα να γίνει 

αλλαγή της κεραμοσκεπής, αλλαγή κουφωμάτων, ηλεκτρολογικής εγκατάστασης κ.ά., οι αρμόδιοι 
(Δήμος και Σχολική Επιτροπή) να κωφεύουν και να απαντούν ότι χρειάζεται να γίνει πρώτα 
μελέτη.  

 
Και ρωτάμε: 

 Τί θα γίνει στην επόμενη βροχή, θα ζούμε με το φόβο για το τι μπορεί να συμβεί 

 Γιατί δεν έχει γίνει αυτή η περιβόητη μελέτη τόσα χρόνια; 

 Γιατί ένα σχολείο που θα έπρεπε να είναι στολίδι για την πόλη μας εμφανίζει αυτή την 
εικόνα με σιδεριές και υποστυλώματα που μπήκαν προσωρινά αλλά έχουν μείνει ,μόνιμα; 

 
Ως γονείς απαιτούμε: 

 Να εξασφαλιστεί άμεσα η ασφάλεια των κτιριακών υποδομών του 3ου Δημοτικού και να 
επιστρέψουν τα παιδιά μας στο σχολείο τους και όχι να κάνουν τηλεκπαίδευση επειδή εν 
έτει 2023 έπιασε μια βροχή. 

 Να γίνουν άμεσα οι απαραίτητες εργασίες επισκευής-συντήρησης του σχολείου σύμφωνα 
με τα όσα ζητά η Δ/νση του σχολείου εδώ και χρόνια 

 

 


